SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTSIN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 2007-05-17. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED
JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPREME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDESD'AUTORISATION
OTTAWA, 2007-05-17. LA COUR SUPREME DU CANADA A RENDU JUGEMENT
AUJOURD’HUI DANS LES DEMANDES D’'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPREME DU CANADA (613) 995-4330
COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers:

The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.ge.ca :

Click on Casesand on SCC Case Information, typein the Case Number and press Search. Click on
the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on
“Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on
http://scc.lexum.umontreal .ca/en/news release/2007/07-05-14.2a/07-05-14.2a.html

Note pour les abonnés :

Les sommaires des causes sont affichés al’ adresse http://www.scc-csc.ge.ca :

Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le n° de dossier et
appuyez sur « Recherche ». Cliquez sur le n° du dossier dans les Résultats de la recherche pour
accéder au Registre. Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne
de gauche.

Autre facon de procéder : Cliquez sur
http://scc.lexum.umontreal.calfr/news release/2007/07-05-14.2a/07-05-14.2a.html

DISMISSED / REJETEE

Georgios Ganis v. Minister of Justice of Canada and Attorney General of Canada on behalf of the Czech Republic
(Crim.) (B.C.) (31805)

(The application for an extension of timeis granted and the application for leave to appeal is dismissed. / La demande
de prorogation de délai est accordée et la demande d’ autorisation d appel est rejetée.)

Coram: Binnie/ Deschamps/ Abella

DISMISSED WITH COSTS/ REJETEESAVEC DEPENS

Bella Sargsyan v. Westman Regional Laboratory Services Inc., et al. (Man.) (31831)
Coram: Binnie/ Deschamps/ Abella

Suzanne Boudreau v. Minister of National Revenue and Attorney General of Canada (F.C.) (31890)

(The motion for a stay of proceedings and the application for leave to appeal are dismissed with costs. / Larequéte en
vue d' obtenir un sursis al’ exécution et la demande d’ autorisation d’ appel sont rejetées avec dépens.)

Coram: Binnie/ Deschamps/ Abella



